

RESPONSE SLIP 回应表格

Please Help Us Share God's Word By Making A Contribution. Thank you for your support.
让我们一同与世人分享上帝的话语。感谢您的慷慨解囊！

Name 姓名: _____

Church 所属教会: _____

Date of Birth 出生日期: _____ (dd/mm/yyyy 日/月/年)

Email Address 电子邮件: _____

Contact Numbers 联系电话: _____ (Work) _____ (Home) _____ (Mobile)



BSS-IRA#

By providing your contact details, you consent to our collection, use and disclosure of your personal data as described in our privacy policy on our website. We do strive to limit the amount of personal data we collect to that which is sufficient to support the intended purpose of the collection.

在您向我们提供您个人资料的同时，我们默认您已阅读并同意我们将以网页上所描述的原则来收集、使用您的个人信息数据。我们会在所需数据范围内尽力限制我们所收集的个人信息数据数量。

- ☐ I/We would like to contribute S\$ _____ to the Mission & Distribution Fund.*
- ☐ Please accept my/our gift of S\$ _____ as a one-time contribution to the Bible mission work.
- ☐ I/We would like to pledge S\$ _____ monthly to The Bible Society of Singapore. I/We will start my/our contribution from _____ (mm/yyyy) to _____ (mm/yyyy).

MODE OF PAYMENT

(You can choose to donate online at biblesresource.net/missionsupport/)

- ☐ Please send me a GIRO form for monthly contributions.
- ☐ I/We have enclosed a cheque of S\$ _____, cheque no. _____ made payable to "The Bible Society of Singapore" as my donation.
- ☐ Please debit S\$ _____ from my VISA/MASTERCARD account. (Delete the inapplicable)

Card Holder's Name : _____

Card Number: _____ / _____ / _____ / _____

Card Expiry Date: _____ / _____

Signature: _____

* Unless otherwise specified, all excess proceeds will be channelled to other mission projects.

- ☐ 我/我们愿捐献S\$ _____ 予“圣经宣教与分发基金”*。
- ☐ 我/我们愿一次性捐献S\$ _____ 予圣经宣教事工。
- ☐ 我/我们愿每月定期捐献S\$ _____ 予新加坡圣经公会。
我/我们的每月捐赠将始于 _____ (年/月)，终于 _____ (年/月)。

捐款方式

(您可登陆网页: biblesresource.net/missionsupport/, 以进行网上捐款)

- ☐ 请贵公会向我寄送GIRO表格，以帮助我实现每月捐款。
- ☐ 现附上支票，号码为 _____，共计 S\$ _____ 作为捐献。
(支票抬头: **The Bible Society of Singapore**)
- ☐ 请直接在我的 VISA/MASTERCARD 信用卡户口中，扣除 S\$ _____ 作为捐款 (请划除不适用的选项)。

持卡人姓名: _____

信用卡卡号: _____ / _____ / _____ / _____

信用卡有效期截至: _____ / _____

签名: _____

* 本项目的所有捐献余额将会作为其他圣经宣教活动的资金。

Please mail your Response Slip together with your contribution to:

新加坡圣经公会 **THE BIBLE SOCIETY OF SINGAPORE**

7 Armenian Street, Bible House, Singapore 179932

Tel: (65) 6337 3222 | Fax: (65) 6337 3036 | Email: info@bible.org.sg | Website: www.bible.org.sg